



CANADA

NO. 34
n°

FOR IMMEDIATE RELEASE
POUR DIFFUSION IMMEDIATE

APRIL 29, 1974
LE 29 AVRIL 1974

CANADA'S PARTICIPATION AT THE
INTERNATIONAL OCEAN EXPOSITION -- OKINAWA, JAPAN
JULY 20, 1975 TO JANUARY 18, 1976

LA PARTICIPATION DU CANADA
À L'EXPOSITION Océanique INTERNATIONALE À OKINAWA AU JAPON
DU 20 JUILLET 1975 AU 18 JANVIER 1976

DEPARTMENT OF EXTERNAL AFFAIRS
MINISTÈRE DES AFFAIRES EXTÉRIEURES

C
o
m
m
u
n
i
q
u
é

The Secretary of State for External Affairs, the Honourable Mitchell Sharp, is pleased to announce that Canada will participate at the International Ocean Exposition which will be held in Okinawa, Japan, from July 20, 1975 to January 18, 1976.

This will be the first World Exhibition to deal specifically with the ocean. Canada, with the longest coastline in the world and the largest continental shelf, has a particular interest and expertise in the theme of Expo '75.

The decision to participate also reflects the increasingly close and friendly relations that exist between Canada and the host nation, Japan.

The Department of External Affairs will be joined by the Departments of Industry, Trade and Commerce and The Environment and the Ministry of State for Science and Technology, in planning the Canadian participation at the 1975 International Ocean Exposition.

* * * *

Le secrétaire d'Etat aux Affaires extérieures, M. Mitchell Sharp, est heureux d'annoncer que le Canada participera à l'Exposition océanique internationale qui aura lieu à Okinawa, au Japon du 20 juillet 1975 au 18 janvier 1976.

C'est la première exposition mondiale qui ait trait spécifiquement aux océans. Le Canada, qui possède le littoral le plus long et le plateau continental le plus étendu du monde possède dans ce domaine des connaissances techniques particulières et est vraiment intéressé par le thème d'Expo 75.

La décision de participer témoigne aussi des relations de plus en plus étroites et amicales qui existent entre le Canada et le pays hôte de l'Exposition, le Japon.

Le ministère des Affaires extérieures collaborera avec le ministère de l'Industrie et du Commerce, le ministère de l'Environnement et le ministère d'Etat aux Sciences et à la Technologie dans l'organisation de la participation canadienne à l'Exposition océanique internationale de 1975.